
Zápis č. 2021/6.ZO 
ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou 

dne 30.8.2021 
_________________________________________________________________________ 

21/6.1 Zahájení, prezence  
Přítomni: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří 
Čermák, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík  
Omluveni: Vlastimil Řežábek, Václav Vacek-pozdní příchod, Šárka Suchá-pozdní příchod, 
Vojtěch Šmergl-pozdní příchod 
Neomluveni: nikdo 
Prezenční listina je přílohou zápisu. 
Hosté: Miroslava Palánová, Miroslav Kubát, Ivana Svobodová 
 
Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:05 hodin, konstatovala, že 
zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 10 zastupitelů, 4 zastupitelé se omluvili.  
 
21/6.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2021/6.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
21/6.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z řad 
přítomných hostů. Vyzvala přítomné hosty k možnosti ověření zápisu. Z hostů se na ověření 
zápisu nikdo nepřihlásil. Na návrh předsedající návrh na ověřovatele přijali zastupitelé 
Pavel Pavlík a Kamil Chudoba. 
Usnesení číslo 2021/6.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Pavla Pavlíka a 
Kamila Chudobu. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Tomáš Trněný, 
Kamil Hrůza, Petr Kejík,  
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Pavel Pavlík, Kamil Chudoba, 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
21/6.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala zastupitele 
o návrhy na doplnění programu. Sama nenavrhla doplnit žádný bod. Program jednání je 
následující: 
1)   Zahájení 
2)   Jmenování zapisovatele 
3)   Volba ověřovatelů zápisu 
4)   Schválení a doplnění programu 
5)   Zpráva z jednání Rad obce dne 15.7.2021 a 4.8.2021 
6)   Zpráva z jednání výborů 
7)   Zpráva z jednání komisí 
8)   Informace OÚ 
9)   Odstoupení zastupitele Pavla Procházky  



10)  Slib nové zastupitelky paní Miroslavy Palánové 
11)  Rezignace člena Kontrolního výboru a volba nového člena Kontrolního výboru 
12)  Smlouva o věcném břemeni č.JI-014330023691/007 Rounek-Hájovna, příp. VN, TS, NN 
13)  Smlouva o věcném břemeni č.JI-014330046562/001 Pávov, kabel NN, pč.45/3 a 51/1 
14)  Smlouva na budoucí zřízení věcného břemene p.č.465/14 k.ú. Bedřichov trolej trať Ji-
sever 
15)  Rekonstrukce obecní komunikace Hlávkov-B.Kámen 
16)  Žádost o odkup poz.72/5 o výměře 333 m2 p.č.49 o výměře 40 m2 k.ú. Rounek (vlastní 
chata) 
17)  Žádost o odkup částí pozemků 158/1 a 158/3 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
18)  Žádost o připojení poz.155/1 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou na plánovanou novou 
kanalizaci 
19)  Žádost o odkup částí pozemků 1689/14 (27 m2) k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
20)  Žádost o odkup částí pozemků 1730 (34 m2) k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
21)  Žádost o odkup částí pozemků p.č.366/1 o výměře 29 m2 k.ú. Hlávkov 
22)  Schválení záměru pořízení Změny č.2 Územního plánu obce Vyskytná nad Jihlavou 
23)  Volba určeného zastupitele pro pořizování Změny č.2 Územního plánu obce Vyskytná 
nad Jihlavou 
24)  Nájem Hostince Pod Lipou Vyskytná nad Jihlavou 
25) Diskuze zastupitelů 
26) Diskuze hostů 
27) Závěr 
Usnesení číslo 21/6.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík,  
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.5 Zpráva z jednání rad obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva 2x, a to dne 15.7.2021 a dne 4.8.2021. Informovala o projednaných bodech a 
následně požádala přítomné o vznesení dotazů a připomínek.  
V 18:14 nově příchozí Šárka Suchá, nyní zastupitelů 11. 
Usnesení číslo 2021/6.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávu z rad obce Vyskytná nad Jihlavou 
dne 15.7.2021 a dne 4.8.2021bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.6 Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
28.6.2021 se nesešel žádný z výborů.  
Usnesení číslo 2021/6.6.ZO: Zastupitelé berou zprávu na vědomí.  



Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že se v období od posledního zasedání zastupitelstva 
dne 28.6.2021 sešla stavební komise dne 25.8. – provedení opravy kanalizace u Vránů. 
Předseda stavební komise informoval o stavu opravy kanalizace a problémech 
se zapuštěním povrchové vody. Upozornil, že bude následovat jednání zástupců obce 
s KSÚS.   
Usnesení číslo 2021/6.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.8 Informace obce 
Předsedající podala informaci o stavu dění na obci od posledního zastupitelstva dne 
28.6.2021: 
Dodávka vody pro všechny místní části obce a obec Bílý Kámen byla v období července a 
srpna bez výkyvů a v odpovídající kvalitě. Letošní rok je více zavodněný díky častějším 
srážkám. Bohužel časté bouřky vyřazují z činnosti vnitřní rozvody elektřiny a tím i přístroje, 
které ovládají čerpání vody v příslušném režimu. Na Hlávkově se tento problém řeší 
společně se stavbou nové úpravny a vodojemu, na což byla podána žádost na Magistrát 
města Jihlavy o vydání společného stavebního a vodoprávního rozhodnutí ke stavbě nového 
vodojemu a úpravny vody na Hlávkově. V nejbližší době budeme zahajovat výběrové řízení 
na zhotovitele celé stavby.  
V červenci jsme provedli dočištění a kompletní natření vnitřní části Hlávkovského 
vodojemu tak, aby kopule byla v odpovídajícím stavu. Pro vnitřní nátěr bylo nutné 
technicky tento vodojem vyřadit z činnosti na dobu 14 dnů a provést náhradní zásobování 
občanů v Hlávkově a Jiříně. To se podařilo, aniž došlo k výpadku dodávek vody. 
V měsíci srpnu jsme rovněž řešili větší poruchu na vodovodním řadu v prostoru u domu č. 
p. 65 ve Vyskytné nad Jihlavou. Vlivem umístění domovního uzávěru v agresivnějším 
zemním prostředí uhnily tři ze čtyř šroubů na přírubě a tudy nám odtékala voda podložím 
pod již zmíněný dům.  
V prázdninovém období probíhaly těžební práce v lesní lokalitě v údolí Bělokamenského 
potoka. Dřevo bylo odkáceno, ale nastal problém s jeho vývozem a to z důvodu častých 
dešťů, kdy pozemky, přes které bylo potřeba jezdit, byly silně podmáčené. Těžební firma 
čeká na vyschnutí pozemků. V ostatních vytěžených lokalitách probíhaly práce pěstební na 
nových lesních porostech a stavba oplocenek.  



Intenzivně se pracovalo na havarijní opravě ležaté kanalizace pod mostem ve Vyskytné nad 
Jihlavou. Stavba byla velmi náročná zejména z důvodu protékající potoční vody mimo 
kanalizaci existence nikde neuváděných inženýrských sítí. Potkali jsme se se třemi NN 
kabely, z toho dva pod proudem a plynovým vedením, které tam nemělo být, a ještě bylo 
umístěno do smyčky. Bylo přeloženo koncové rameno vody v prostoru před domem č. p. 27, 
kde se přeložilo potrubí a hydrantový odkalovací uzávěr mimo komunikaci. Vše bylo 
dokončeno 29.7. 2021. Následně proběhly kamerové a tlakové zkoušky. Nyní bude 
v následujícím období vše po písemném zdokumentování prováděcí firmou předáno.  
Při rekonstrukci mostu ve VnJ byl zároveň zjištěn havarijní stav ležaté obecní kanalizace 
z období 1. republiky ve dvoře objektu č. p. 27 a 63, kde bude nutné co nejdříve provést 
opravné práce.  
V tomto týdnu byla provedena výstavba sloupů rozšiřujícího se veřejného osvětlení na 
Rounku na parcele č. p. 24/16, kdy občané zde bydlící budou mít v nadcházejícím zimním 
období lepší přístup ke svým nemovitostem.  
Byla podána žádost na instalaci zpomalovacího radaru do prostoru před vjezdem do obce 
Vyskytná od Plander. Cílem je upozornit řidiče, aby lépe vnímali, že jedou do prostoru, kde 
je škola.  
Byla provedena oprava místní komunikace v obci Rounek v části k mostu přes železniční 
trať. 
Firma Udanax předala objekt Hostince ve VnJ zpět obci. Probíhají ještě jednání k provozu 
venkovních technologií u hostince. K provozování hostince se přihlásila jedna zájemkyně. 
Probíhá jednání o podobě nájemní smlouvy. 
Na posledním zastupitelstvu jeden z členů vznesl dotaz, jak to bylo s dotacemi na investice 
před rokem 2018: 
    Rok 2017  - Obnova venkova 120 000,- Kč 
    Rok 2016  - Obnova venkova 110 000,- Kč 
    Rok 2015  - Na zaměstnanost/ zaměstnanci obce /45 560,- Kč 
    Rok 2014  - Národní zdraví 331 438,- Kč 
                           Na zaměstnanost / zaměstnanci obce/ 22 780,- Kč 
                           Na bioodpady 661 199,60 Kč /třídění, kontejnery apod. / 
Tedy za toto čtyřleté období měla obec k dispozici na investičních dotacích celkem 1 268 
197,60 Kč. 

Z minulé rekapitulace dotací jsme za rok 2021 již na účet obdrželi dotaci: 
- vybudování vrtu V krytu 241 320,- Kč 

Čekáme: 
-  vypracování projektu úpravny vody 237 084,- Kč 
- cesta Hlávkov-Bílý Kámen 3 715 602,- Kč 
- decentralizované čistírny odpadních vod Rounek  

 
Rok 2014 až 2017                       dotace ve výši 1 268 197,60 Kč 
Rok 2018 až 2021 dosud dotace ve výši          5 664 028, 45 Kč 
 
Ve Vyskytné probíhá rekonstrukce mostu, kde byly do současného období vyhotoveny 
základy. Nyní probíhá vyarmování stěn železnou konstrukcí a jejich betonáž. Každý týden se 



účastníme Kontrolních dnů, kde vznášíme i naše připomínky se zápisem do stavebního 
deníku.  Řešíme ovšem opakovaně vjezdy nákladních vozidel do naší místní části 
(naposledy ve středu tento týden hned dva kamiony).  

V 18:43 nově příchozí Václav Vacek, nyní zastupitelů 12. 
Usnesení číslo 2021/6.8.ZO: Zastupitelé berou informace na vědomí.  
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá,  
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Václav Vacek 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.9. Odstoupení zastupitele Pavla Procházky  
Rozprava: předsedající seznámila zastupitele o rezignaci zastupitele P.Procházky k 
datu 31.7.2021. 
Usnesení číslo 2021/6.9.ZO: Zastupitelé berou na vědomí rezignaci P.Procházky na post 
zastupitele Obce Vyskytná nad Jihlavou. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
21/6.10 Slib nové zastupitelky paní Miroslavy Palánové  
Rozprava: předsedající informovala, že dle výsledků voleb je dalším v pořadí kandidátů paní 
Miroslava Palánová z Vyskytné nad Jihlavou, která byla za tímto účelem oslovena, zda 
přijme práci zastupitelky v tomto volebním období.  Paní Palánová souhlasí, a proto nyní 
musí složit slib zastupitele.  
Usnesení číslo 2021/6.10.ZO: Zastupitelstvo obce Vyskytná nad Jihlavou bere na vědomí 
slib nového zastupitele paní Miroslavy Palánové. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
21/6.11 Rezignace člena Kontrolního výboru a volba nového člena Kontrolního 
výboru 
Rozprava: předsedající informovala, že v souvislosti s rezignací členky KV paní Ivany 
Svobodové je třeba i provést změnu ve složení Kontrolního výboru. Navrhla za jako nového 
člena Kontrolního výboru paní Miroslavu Palánovou. 
Usnesení číslo 2021/6.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje volbu člena Kontrolního výboru paní 
Miroslavu Palánovou. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Miroslava Palánová 
Usnesení bylo přijato. 



 
21/6.12 Smlouva o věcném břemeni č.JI-014330023691/007 Rounek-Hájovna, příp. 
VN, TS, NN 
Rozprava: předsedající informovala, že Obec Vyskytná nad Jihlavou je jedním ze 
spoluvlastníků pozemku p. č. 777/1 k.ú. Rounek, kde společnost Dopravoprojekt Ostrava 
a.s. pro společnost EG.D., a.s. zajišťuje administrativu věcného břemene pro vedení 
distribuční soustavy - příp. VN, TS, NN. Cena služebnosti byla dohodou smluvních stran 
stanovena ve výši 3.352 Kč bez DPH, Obec VnJ obdrží ve výši 7/838 spoluvlastnického 
podílu 28 Kč bez DPH. 
Usnesení číslo 2021/6.12.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o věcném břemeni č.JI-
014330023691/007 Rounek-Hájovna, příp. VN, TS, NN za cenu služebnosti ve výši 
spoluvlastnického podílu 7/838 ve výši 28 Kč bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek, Miroslava Palánová 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.13 Smlouva o věcném břemeni č.JI-014330046562/001 Pávov, kabel NN, 
pč.45/3 a 51/1 
Rozprava: předsedající informovala, že Obec Vyskytná nad Jihlavou je jedním ze 
spoluvlastníků pozemku p. č. 51/1 k.ú. Pávov, kde společnost Dopravoprojekt Ostrava a.s. 
pro společnost EG.D., a.s. zajišťuje administrativu věcného břemene pro vedení distribuční 
soustavy - příp. NN, p.č. 45/3. Cena služebnosti byla dohodou smluvních stran stanovena ve 
výši 16.500 Kč bez DPH, Obec VnJ obdrží bez ohledu na svůj spoluvlastnický podíl 500 Kč 
bez DPH. 
Usnesení číslo 2021/6.13.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o věcném břemeni č.JI-
014330046562/001 Pávov, kabel NN, pč.45/3 a 51/1 za cenu služebnosti ve výši 500 Kč 
bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek, Miroslava Palánová 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 

 
21/6.14 Smlouva na budoucí zřízení věcného břemene p.č.465/14 k.ú. Bedřichov 
trolej trať Ji-sever 
Rozprava: předsedající informovala o písemném doporučení LD Štoky ke členským obcím 
souhlasit s připojením nové měnírny MR4 VN kabelem na p.č.465/14 v délce 18,5m 
s úhradou věcného břemene ve výši 500 Kč na každého spoluvlastníka bez DPH. Jedná se o 
kabelové vedení VN; telekomunikační síť, uzemnění pro DP města Jihlavy – stavba ve veřejném 
zájmu. 
Usnesení číslo 2021/6.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu na budoucí zřízení věcného 
břemene p.č.465/14 k.ú. Bedřichov trolej trať Ji-sever za cenu služebnosti ve výši 500 Kč 
bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek, Miroslava Palánová 



Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
21/6.15 Rekonstrukce obecní komunikace Hlávkov-B.Kámen 
Rozprava: předsedající informovala o průběhu výběrového řízení, ve kterém komise 
vznesla další dotazy na uchazeče a druhé kolo výběru je plánované na 2.9.2021. 
Usnesení číslo 2021/6.15.ZO: Zastupitelstvo bere informaci na vědomí a pověřuje radu obce 
uzavřením Smlouvy o dílo na zhotovení rekonstrukce silnice Hlávkov-B.Kámen s vítězným 
uchazečem na základě závěru hodnotící komise. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek, Miroslava Palánová 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.16 Žádost o odkup poz.72/5 o výměře 333 m2 p.č.49 o výměře 40 m2 
k.ú.Rounek (vlastní chata) 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti p.Rostislava Zeleného, který je majitelem 
chaty na pozemku 72/5 o odkup tohoto pozemku. 
Usnesení číslo 2021/6.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru poz.72/5 o výměře 
333 m2 p.č.49 o výměře 40 m2 k.ú.Rounek (vlastní chata). 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Šárka Suchá, Václav Vacek, Miroslava Palánová 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
21/6.17 Žádost o odkup částí pozemků 158/1 a 158/3 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající seznámila zastupitele s žádostí K.Krhánkové na odkup pozemku 
158/1 a 158/3 v celkové části nebo alespoň v dílčí části délky 10 m. Obě tyto varianty 
předložila ve své žádosti. Důvodem pro odkup těchto pozemků je připojení na budoucí 
komunikaci. Majetková komise ale s ohledem na možný budoucí záměr nepovažuje prodej 
pozemků za nutný,  ale může paní Krhánkové dát souhlas s připojením svého pozemku na 
přístupovou komunikaci. 
Usnesení číslo 2021/6.17.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje částí 
pozemků 158/1 a 158/3 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou. 
Pro usnesení hlasovali: nikdo 
Proti hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel Pavlík, Tomáš 
Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová 
Zdrželi se: Šárka Suchá, 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 
 



21/6.18 Žádost o připojení poz.155/1 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou na plánovanou 
novou kanalizaci 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti K.Krhánkové na schválení přípojky do nové 
budoucí kanalizace v obci Vyskytná nad Jihlavou. Důvodem je plánovaná výstavba RD. 
Změna využití uvedeného pozemku jako plochy pro plánovanou budoucí výstavbu je 
zařazena do změny č. 2 územního plánu. 
V 19:00 nově příchozí Vojtěch Šmergl, nyní zastupitelů 14. 
Usnesení číslo 2021/6.18.ZO: Zastupitelstvo schvaluje zákres přípojky pozemku 155/1 k.ú. 
VnJ do projektové dokumentace nové budoucí kanalizace v obci Vyskytná nad Jihlavou.  
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová, Vojtěch Šmergl, Šárka 
Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
21/6.19 Žádost o odkup částí pozemků 1689/14 (27 m2) k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala žádosti p.Bauera na odkup části pozemku pro účel 
příjezdu ke svému domu. Místostarosta Marek připomněl, že tímto se omezí přístup 
k sousednímu domu a dále nevíme, zda v této části povede v budoucnu kanalizační přípojka 
i pro jiné domy.  
Usnesení číslo 2021/6.19.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje částí 
pozemků 1689/14 (27 m2) k.ú. Vyskytná nad Jihlavou. 
Pro usnesení hlasovali: nikdo 
Proti hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel Pavlík, Tomáš 
Trněný, Václav Vacek, Miroslava Palánová,  
Zdrželi se: Vojtěch Šmergl, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Šárka Suchá, Petr Kejík, 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 
 
21/6.20 Žádost o odkup částí pozemků 1730 (34 m2) k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala, že p.Bauer má zájem o odkup části pozemku 1730. 
Předsedající uvedla, že v uvedeném místě vede hlavní řád vody. Majetková komise 
nedoporučuje prodej pozemku v této části. 
Usnesení číslo 2021/6.20.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje částí 
pozemků 1730 (34 m2) k.ú. Vyskytná nad Jihlavou. 
Pro usnesení hlasovali: nikdo 
Proti hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel Pavlík, Tomáš 
Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová, Vojtěch Šmergl, Šárka Suchá 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 
 
21/6.21 Žádost o odkup pozemku p.č.366/1 o výměře 29 m2 k.ú. Hlávkov  
Rozprava: předsedající informovala o žádosti paní Fruhaufové o odkup pozemku 366/1, 
kde je zaplocená předzahrádka. Místostarosta upozornil, že před zaplocenou částí vede 
kanalizace a mohl by být při výkopech problém s uložením zeminy. Schwammenhöfer 
uvedl, že toto by neměl být důvod, proč neprodat zaplocený pozemek. A pokud obec 



postupuje při prodeji zaplocených pozemků daným postupem, měl by být tento postup 
dodržen u všech dalších žádostí stejně. Na připomínku zastupitelů je zapotřebí zjistit trasu 
vodovodního řádu v tomto místě.  
Usnesení číslo 2021/6.21.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje pozemku 
p.č.366/1 o výměře 29 m2 k.ú. Hlávkov. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Čermák, Pavel 
Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová, Vojtěch Šmergl, Šárka 
Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
21/6.22 Schválení záměru pořízení Změny č.2 Územního plánu obce Vyskytná nad 
Jihlavou 
Rozprava: předsedající seznámila zastupitele o dalším postupu pro pořízení změny č.2 ÚP, 
kde dle oddělení úz. plánování Stavebního úřadu je Změna č.2 bez výhrad, nyní musí být 
schválen záměr pořízení této změny zkráceným postupem a následně se předá na 
zpracování do Urbanistického střediska. 
Usnesení číslo 2021/6.22.ZO: Zastupitelstvo obce Vyskytná nad Jihlavou schvaluje záměr 
pořízení Změny č. 2 Územního plánu obce Vyskytná nad Jihlavou. Změna bude pořizována 
zkráceným postupem dle §55a zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů dle Přílohy č.1. 
V 19:36 odchozí J.Čermák, nyní zastupitelů 13. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Hana Provázková, Pavel Pavlík, Tomáš 
Trněný, Kamil Hrůza, Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová, Vojtěch Šmergl, Šárka Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 
21/6.23 Volba určeného zastupitele pro pořizování Změny č.2 Územního plánu obce 
Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala, že po rezignaci L.Vránové na funkci zastupitele nyní 
není určený nový zastupitel pro jednání s institucemi ohledně změny č.2 ÚP. Vyzvala 
zastupitele, zda by o tuto činnost měl někdo zájem. Vzhledem k žádnému návrhu kandidáta 
navrhla jako určeného zastupitele svou osobu. 
Usnesení číslo 2021/6.23.ZO: Zastupitelstvo obce Vyskytná nad Jihlavou schvaluje Hanu 
Provázkovou jako určeného zastupitele pro pořizování Změny č. 2 Územního plánu obce 
Vyskytná nad Jihlavou 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, 
Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová, Vojtěch Šmergl, Šárka Suchá 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Hana Provázková, 
Usnesení bylo přijato 
 
 
21/6.24 Nájem Hostince Pod Lipou Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o jednání s jediným zájemcem paní 
Stejskalovou o provozování hostince ve Vyskytné nad Jihlavou. Na jednání představila paní 
Stejskalová svůj podnikatelský záměr, vznesla dotazy k provedení a úhradě revizí všech 
pevných zařízení v hostinci a vznesla požadavek na proškolení v jejich obsluze. Nyní se ladí 



podmínky budoucí smlouvy, hlavně v oblasti odpadového hospodářství a financování 
provozu hostince. 
Usnesení číslo 2021/6.24.ZO: Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Miroslav Marek, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Kamil Hrůza, 
Kamil Chudoba, Petr Kejík, Václav Vacek, Miroslava Palánová, Vojtěch Šmergl, Šárka Suchá, Hana Provázková. 
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
21/6.25 Diskuze zastupitelů 
Místostarosta informoval, že finanční situace Obce je v porovnání se stejným obdobím 
loňského roku lepší o cca 500 tis.Kč. Dále informoval o poruše traktoru, mimo provoz 2 dny 
a apeloval znovu na zastupitele, aby se váženě zabývali koupí nového traktoru. 
V.Vacek vznesl dotaz k pastvině nad údolím Bělokamenského potoka, kde mělo být 
vytěženo dřevo z této lokality. Na pastvině jsou zbytky dřeva, porušen el.ohradník. Těžební 
technika nejezdí po vysečeném úseku a devastuje travní porost na dalších místech. Požádal 
o projednání vedení obce s těžební společností. A dále vznesl dotaz, kdy bude zlikvidována 
hromada klestí u Farského lesa. Místostarosta odpověděl že likvidace bude zrealizována na 
podzim se po zahájení topné sezony a tím pádem zajištění odvozu štěpků do kotelny. 
P.Pavlík uvedl, že před jeho domem je nefunkční rozhlas. Přestože měla být oprava 
provedena, nestalo se tak a rozhlas je nefunkční.  
V 19:55 nově příchozí J.Čermák, nyní zastupitelů 14. 
 
 
21/6.26 Diskuze hostů 
Starosta Rantířova T.Novotný uvedl problém s dopravní obslužností v obci Rantířov. 
Seznámil se závěrem jednání s ředitelem MHD Jihlava ohledně příměstské linky přes 
Rantířov, VnJ a Plandry, vč. zapojení Horního Kosova. Podotkl vstřícnost Města Jihlavy 
k tomuto záměru, bohužel celá věc naráží na nezájem Kraje Vysočina, který si dopravní 
systém chce řešit samostatně, ale bohužel způsobem, který je značně zastaralý a bez 
komfortu pro občany. Obec Rantířov preferuje řešení, které by mělo přinést snížení vozidel 
za účelem cesty do města Jihlavy. Požádal zastupitele, zda mají zájem na tomto řešení 
participovat s jejich obcí a informoval, že stejným způsobem bude jednat i na Plandrech. 
Zastupitelé v diskuzi vyjádřili podporu v jednání s Krajem Vysočina a upozornili hlavně na 
nutnost dořešení napojení přepravy pro místní části Jiřín a Hlávkov. Bude následovat další 
jednání na kraji 1.9. 
 
21/6.27 Závěr 
 
 

Zastupitelstvo bylo ukončeno 30.8.2021 v 20:36 hod. 
 
Zapsal dne 30.8.2021 Schwammenhöfer 
 
Ověřovatelé: Pavel Pavlík a Kamil Chudoba 


